
Møteprotokoll

Utvalg: Formannskapet - Ørland kommune
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus
Dato: 27.08.2015
Tid: 13:00 – 16:00

Faste medlemmer som møtte:
Navn Funksjon Representerer
Knut Morten Ring Varaordfører OK-AP
Laila Selnes Lund Medlem OK-SP
Finn Olav Odde Medlem OK-SP
Frank Aronsen Medlem OK-H
Bjørnar Dahlberg Medlem OK-FRP

Faste medlemmer som ikke møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hallgeir Grøntvedt ORD OK-SP
Torhild Aarbergsbotten MEDL OK-H

Varamedlemmer som møtte:
Navn Møtte for Representerer
Dagfinn Aune Hallgeir Grøntvedt OK-SV
Birger Austad Torhild Aarbergsbotten OK-H

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Snorre Glørstad Rådmann
Britt Brevik Politisk sekretær
Arnfinn Brasø Kommunalsjef plan, drift og landbruk
Odd Erik Røstad Kommunalsjef oppvekst
Marit Ervik Kommunalsjef helse og velferd

Merknader:
Innkalling godkjent.
Saksliste godkjent.

Rådmann Snorre Glørstad ble innvilget fritak fra kl. 1450. Arnfinn Brasø trådte inn som 
rådmann.



Saksnr Sakstittel Lukket
PS 15/55 Reglement for salg av kommunal eiendom som er regulert til 

nærings- og sentrumsformål. Reglement for erverv av eiendom 
som er eller er planlagt regulert til nærings- og sentrumsformål

PS 15/56 Forvaltning av avsatte midler til samfunnsutviklingsprosjekter 
på Brekstad, Uthaug og Opphaug - oppnevning av 
arbeidsgrupper

PS 15/57 Ferjeanbudet på Flakk – Rørvik og Brekstad – Valset fra 2019

 Orientering rådmann/ordfører
o Høringsbrev - mandat for fergesamband 2019 – brev til kommunene fra Fosen 

Regionråd:
 Ørland formannskap slutter seg ikke til uttalelsen/høringssvaret fra Fosen 

Regionråd. Formannskapet i Ørland ønsker at dette blir formidlet når 
høringsinnspillet sendes inn.

o Eventuelt salg av toppetasjen Librabygget v/Tore Sem
 Kost/nytte for kommunen i forhold til salg eller ikke må vurderes. 

Administrasjon innhenter uforpliktende verditakst på toppetasjen. 
Kunngjøring av salg avventes.

 Reguleringsplan ØHF v/Forsvarsbygg, Olaf Doblaug
o Status på arbeidet
o Stor økning på utbyggingsarbeidet ved ØHF i 2016 – flere store prosjekt 

igangsettes
o Status for kjøp av Hårberg skole
o Arbeidet med støyvurderinger/støyberegninger/innløsning 

 Reguleringsplan ØHF - Kommentarer til avgjørelsen i KMD v/kommuneadvokat, Karl 
Bjørnar Olsen

o Utfordringer fremover – dialog mellom partene
o Kommuneadvokaten belyser sentrale spørsmål i plana der KMD har uttalt seg

 Ørland Arena
o Finn Olav Odde (SP) fremmet på vegne av Formannskapet følgende oppdrag til 

administrasjonen:
 Formannskapet ber rådmannen utarbeide et forprosjektdokument for 

bygging av ny idrettshall.

PS 15/55 Reglement for salg av kommunal eiendom som er regulert til nærings- og 
sentrumsformål. Reglement for erverv av eiendom som er eller er planlagt regulert til 
nærings- og sentrumsformål

Rådmannens innstilling
1. Formannskapet godkjenner det framlagte reviderte forslag til «Reglement for salg av kommunalt 

eide arealer som er regulert til nærings- og sentrumsformål», datert 20.08.2015.

2. Formannskapet godkjenner det framlagte forslag til «Reglement for kjøp av eiendom som er 
regulert, eller er planlagt regulert, til nærings- og sentrumsformål», datert 26.08.2015.



Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 27.08.2015
Behandling:

Laila S. Lund ba om å få vurdert sin habilitet i saken. Formannskapet vurderte saken og vedtok 
at medlemmet ikke var inhabil.

Følgende ble bestemt av Formannskapet: 
Under punkt 3 i vedlegget «Reglement for salg av kommunalt eid areal som er regulert til 
nærings- og sentrumsformål» må Brekstadfjæra nevnes på lik linje med Brekstad Vestre og 
Ulsetmyra når det gjelder hva som er definert som næringsparker.

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

3. Formannskapet godkjenner det framlagte reviderte forslag til «Reglement for salg av 
kommunalt eide arealer som er regulert til nærings- og sentrumsformål», datert 
20.08.2015.

4. Formannskapet godkjenner det framlagte forslag til «Reglement for kjøp av eiendom 
som er regulert, eller er planlagt regulert, til nærings- og sentrumsformål», datert 
26.08.2015.

PS 15/56 Forvaltning av avsatte midler til samfunnsutviklingsprosjekter på Brekstad, 
Uthaug og Opphaug - oppnevning av arbeidsgrupper

Rådmannens innstilling
1. Det etableres arbeidsgrupper med oppdrag å fremme forslag til bruken av midlene stilt til 

disposisjon for samfunnsutviklingsarbeidet for Brekstad, Uthaug og Opphaug,
- kr 3 millioner til hver av stedene.

2. Som medlemmer i arbeidsgruppen for Brekstad velges:

3. Som medlemmer i arbeidsgruppen for Uthaug velges:

4. Som medlemmer i arbeidsgruppen for Opphaug velges:

5. Arbeidsgruppenes forslag til bruk av midlene forelegges formannskapet som skal godkjenne 
planene før iverksetting.

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 27.08.2015
Behandling:

Saken utsettes og behandles i formannskapets møte 10. september 2015.



De 590 000 som allerede er fordelt, er godkjent. Kriterier lages for nye søknader.

Enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Saken utsettes og behandles i formannskapets møte 10. september 2015.

PS 15/57 Ferjeanbudet på Flakk – Rørvik og Brekstad – Valset fra 2019

Rådmannens innstilling
Formannskapet i Ørland kommune vedtar følgende høringsinnspill til ferjeanbud – 2019:

 Anbudet må baseres på 2 ferjesamband på Brekstad-Valset fra 2019.
 Åpningstiden må søkes utvidet.
 Ferjene må være tilpasset værforholdene i sambandet.
 Føringer fra tidligere fylkestingsvedtak og anbudskonkurranser må følges opp. 

Kapasiteten på ferjesambandet må utvides til å være minimum 100 PBE i makstime med 
avgang hver halvtime og minimum 50 PBE i lavtrafikkerte perioder.

 Overordnede kravspesifikasjoner og konkurransegrunnlag for anbud fra 2019 må være 
basert på analyser av behov og trafikkutvikling. Det påbegynte samarbeidet mellom 
Ørland kommune og Sør-Trøndelag fylkeskommune må fortsette og benyttes i 
utarbeidelsen av disse analysene. Prosessen må være transparent og etterprøvbar for alle 
berørte parter.

 Styrking av ferjesambandet Brekstad – Valset skal ikke gå utover sambandet Garten –
Storfosna

 En innføring av autopass på Brekstad-Valset bør koordineres med felles rabattsystem for 
alle autopassinnkrevinger i Trøndelag. Takstnivå bør følge nasjonale føringer for 
takstsoner på ferje.

 Valset ferjeleie bør utbedres uavhegig av ferjeløsning for å sikre regularitet og 
pålitelighet på sambandet. 

 STFK må ta kostnader for utvidelse av oppstillingsplasser/flytting av ferjeleie ved valg 
av enferjeløsning med en større ferje på opptil 90 PBE

 Beredskap Brekstad-Valset bør sees i sammenheng Ørland og Fosen sin tilknytting til 
Akuttmottaket på Orkdal Sjukehus.

 Formannskapet i Ørland ser at markedet for fergemateriell er uforutsigbart og anbefaler 
at STFK selv bygger minimum 50 PBE ferger og setter inn i sambandet Brekstad -
Valset. Driften av fergene kan settes ut på anbud som i dag.

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 27.08.2015
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt, med endring av teksten kan til skal i siste 
kulepunkt, siste setning: Driften av fergene skal settes ut på anbud som i dag.

Endelig vedtak:

Formannskapet i Ørland kommune vedtar følgende høringsinnspill til ferjeanbud – 2019:



 Anbudet må baseres på 2 ferjesamband på Brekstad-Valset fra 2019.
 Åpningstiden må søkes utvidet.
 Ferjene må være tilpasset værforholdene i sambandet.
 Føringer fra tidligere fylkestingsvedtak og anbudskonkurranser må følges opp. 

Kapasiteten på ferjesambandet må utvides til å være minimum 100 PBE i makstime med 
avgang hver halvtime og minimum 50 PBE i lavtrafikkerte perioder.

 Overordnede kravspesifikasjoner og konkurransegrunnlag for anbud fra 2019 må være 
basert på analyser av behov og trafikkutvikling. Det påbegynte samarbeidet mellom 
Ørland kommune og Sør-Trøndelag fylkeskommune må fortsette og benyttes i 
utarbeidelsen av disse analysene. Prosessen må være transparent og etterprøvbar for alle 
berørte parter.

 Styrking av ferjesambandet Brekstad – Valset skal ikke gå utover sambandet Garten –
Storfosna

 En innføring av autopass på Brekstad-Valset bør koordineres med felles rabattsystem for 
alle autopassinnkrevinger i Trøndelag. Takstnivå bør følge nasjonale føringer for 
takstsoner på ferje.

 Valset ferjeleie bør utbedres uavhegig av ferjeløsning for å sikre regularitet og 
pålitelighet på sambandet. 

 STFK må ta kostnader for utvidelse av oppstillingsplasser/flytting av ferjeleie ved valg 
av enferjeløsning med en større ferje på opptil 90 PBE

 Beredskap Brekstad-Valset bør sees i sammenheng Ørland og Fosen sin tilknytting til 
Akuttmottaket på Orkdal Sjukehus.

 Formannskapet i Ørland ser at markedet for fergemateriell er uforutsigbart og anbefaler 
at STFK selv bygger minimum 50 PBE ferger og setter inn i sambandet Brekstad -
Valset. Driften av fergene skal settes ut på anbud som i dag.


